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Odpowiadając na Pana zapytanie Nr BRM-II/JL/0057/16/08                 

z dnia 14.01.2008r. pragnę Pana poinformować, Ŝe na dzień dzisiejszy 

budowa stadionu piłkarskiego w Szczecinie jest postrzegana jako trzecia    

pod względem waŜności i pilności przeprowadzenia inwestycja o charakterze 

sportowym w naszym mieście. Bardziej zaawansowane                                

są prace nad powstaniem basenu 50-metrowego oraz Miejskiej Hali  

Widowiskowo – Sportowej. Szacowany koszt stadionu prezentowany       

przez Prezydenta w czasie kampanii dotyczył roku 2006 i inwestycji podobnej 

do tej realizowanej w Kielcach. 

W toku ustaleń programu funkcjonalnego stadionu piłkarskiego          

w Szczecinie określono jego charakterystykę, jako zgodną z załoŜeniami 

stadionu klasy „Elite” (m.in. liczba miejsc dla widzów 30 000, z czego 22 500 

zadaszonych, określona liczba miejsc parkingowych, itp.) Wstępna wycena 

takiego stadionu będzie moŜliwa po przygotowaniu koncepcji 

architektonicznej, nie ulega jednak wątpliwości, iŜ kwota przeznaczona        

na budowę będzie wyŜsza niŜ 90 milionów zł. 

Trwają prace nad stworzeniem modelu finansowego 

uwzględniającego realizację tej inwestycji z ujęciem środków spoza budŜetu 

miasta (partnerstwo publiczno – prywatne).  

Początek realizacji inwestycji przy optymalnych warunkach moŜliwy 

jest w roku 2009.  

 

 


